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ROMÂNIA 
JUDEŢUL VRANCEA 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI RUGINEȘTI 
 

PROCES- VERBAL 
încheiat astăzi 26.10.2023 

 
       Astăzi, data de mai sus, se desfaşoară şedinţa ordinară a Consiliului Local Ruginesti, judeţul Vrancea, 
şedinţă convocată de Primarul comunei Ruginesti prin Dispoziţia nr. 382/16.10.2023 şi comunicată 
consilierilor comunei Ruginesti prin convocatorul cu nr.  7586 din 16.10.2023. 
      La ora începerii şedinţei sunt prezenţi 13 consilieri validati din totalul de 13 consilieri. 
       D-nul Avram Nicu Radu – președinte de ședință – constată că ședința este statutară și declară ședința 
deschisă. 
       D-nul Avram Nicu Radu – dau cuvântul domnului primar. 
        D-nul primar – înainte de a începe ședința, v-aș propune să ascultăm prezentarea făcută de d-nii 
Baciu Adrian și Solomon Eduard privind proiectele de finanțare care vor fi derulate prin GAL SIRETUL 
VERDE PĂDURILE DACICE, noul parteneriat. 
      Se aprobă în unanimitate. 
        D-nul primar – am profitat de ocazie că astăzi avem ședință de Consiliu, am considerat că este 
oportun și important ca d-nul Baciu împreună cu colaboratorul dânsului d-nul Solomon, să ne prezinte ce 
linii de finanțare se vor deschide, să vedem ce putem achiziționa și care sunt și sumele pe care le putem 
primi pentru finanțare. 
         D-nul Baciu Adrian – mulțumesc pentru că ne-ați invitat, suntem într-o etapă de elaborare a viitoarei 
strategii de dezvoltare pentru viitoarele finanțări pe GAL, deja s-a ajuns pentru al treilea ciclu de finanțare 
pentru GAL-uri, în primul ciclul de finanțare și al doilea, UAT Ruginești a făcut parte din GAL SIRETUL 
VERDE, acum pentru cel de al III lea ciclu de finanțare datorită ghidului, criteriilor de finanțare am ajuns 
la soluția de a uni GALUL SIRETUL VERDE cu GAL PĂDURILE DACICE și am făcut legătura cu municipiul 
Adjud care făcea parte dintr-un GAL din Bacău, ghidul pernițându-ne acest lucru. 
        D-nul Baciu Adrian –înainte nu ne permitea ghidul, populația urbană era mai mare, acum având 
această soluție, am depus o cerere pentru elaborarea strategiei pentru următorul program 2024-2027 cu 
implementarea proiectelor până în 2030.  
        D-nul Baciu Adrian -  până în 2025 funcționează și GAL SIRETUL VERDE pe întreg teritoriu avem 
sesiuni deschise pentru proiecte. 
        D-nul Baciu Adrian – începând cu 2024 avem posibilitatea să depunem proiecte și pe noua măsura, se 
suprapun cele 2 cicluri. 
      D-nul Baciu Adrian – v-am prezentat un pliant cu ceea ce putem face și sumele disponibile, sumele pe 
care le primește GALUL sunt în funcție de numărul populației și de suprafața teritoriului, fiecare UAT vine 
cu o anumită sumă de bani la bugetul GALULUI, de aceea am insistat foarte mult să intre în Gal și 
municipiul Adjud pentru că ei aduc o sumă consistentă la GAL și care poate fi folosită pentru întreg 
teritoriu. 
       D-nul Baciu Adrian – ca și măsuri permise pe viitor sunt cele pentru primării pentru dotări și 
infrastructură secundară, nu se pot finanța infrastructura principală vorbim de apa, canal, gaze sunt pe 
alte surse de finanțare, aici vorbim de spații, locuri de joacă și alte obiective, se pot realiza investiții 
pentru servicii sociale, medicală iar pentru partea de privați se pot finanța proiecte pentru înființarea de 
activități pentru prestări servicii sau de producție depuse de firme noi  dar nu mai vechi de 2 ani sau pe 
firme agricole care își schimbă activitatea din domeniul agricol în domeniul non agricol de prestări 
servicii sau producție. 
      D-nul Baciu Adrian – sumele pentru aceste proiecte sunt de 50.000 euro pentru prestări servicii și 
70.000 euro pentru producție, este o măsură pe care AFIRUL nu o va mai lansa la nivel național și a lăsat-
o pentru Galuri să o implementeze. 
      D-nul Baciu Adrian – mai există sume pentru nivelul educațional, tabere pentru copii și after school, o 
măsură pe care noi nu am avut-o dar la fel nu se va mai lansa la nivel național. 
     D-nul Baciu Adrian – la întrebarea câți bani poate primi o primărie, din calculele noastre bugetul total 
al Galului va fi de 3 milioane pentru finanțarea proiectelor din aceasta nu poate depăși 50% pe parte de 
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finanțare publică iar din calculele noastre 100.000 euro ar putea primi o primărie pentru partea de dotări, 
infrastructură secundară, la care se adaugă TVA. 
      D-nul Baciu Adrian – și muncipiile vor primi aceeași sumă. 
       D-nul Baciu Adrian – v-am lăsat un pliant și un chestionar, vă rog dacă puteți să-l completați ne-ar fi 
util să culegem alte idei, există și în format electronic. 
      D-nul Baciu Adrian – acum vă pot răspunde la întrebări.        
      D-nul primar – 100.000 euro primește o comună pentru utilaje. 
      D-nul Baciu Adrian –da pentru dotare cu utilaje, fără TVA, dacă valoarea echipamentului este mai mare 
ar însemna ca acea diferență să fie achitată din bugetul beneficiarului. 
      D-nul primar –finanțarea proiectelor sociale se ridică tot la suma de 100.000 euro? 
      D-nul Baciu Adrian – nu, suma va fi 300.000 euro pe GAL, dar nu există dorință în teritoriu. 
     D-nul primar – la un tractor se poate veni cu suplimentare din bugetul local. 
     D-nul Baciu Adrian – da se poate. 
     D-nul primar – când se incepe. 
     D-nul Solomon Eduard -  abia anul viitor. 
     D-nul Baciu Adrian – avantajul va fi că sediul  GALULUI este la Adjud, este mai aproape. 
     D-nul primar –dacă mai aveți întrebări pentru domnii consultanți. 
      D-nul primar – vă mulțumim că ați aprobat invitația și ne-ați prezentat aceste informații, așteptăm 
deschiderea liniilor de finanțare. 
      D-nul Baciu Adrian – nu suntem condiționați de vârstă, așa cum se cere la alte linii de finanțare. 
      D-nul primar – dacă nu sunt întrebări și d-nul Baciu a nu mai are ceva de completat, propun să se 
revenim la proiectele de hotărâre. 
        Secretarul general al comunei Ruginesti în conformitate cu prevederile art. 138 alin. 15 din OUG nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, procesul verbal de la şedința ordinară, convocată pentru data de 
28.09.2023. 
         D-nul Avram Nicu Radu – dacă aveți ceva de completat la procesul verbal, vă rog să vă înscrieti la 
cuvânt. 
        D-nul Avram Nicu Radu – supun la vot procesul verbal, cine este pentru. 
        Se aprobă în unanimitate procesul verbal. 
       Se prezintă ordinea de zi. 
        D-nul primar – propune suplimentarea ordinii de zi cu 2 (două) proiecte de hotărâre întrucât a fost 
încheiat contractul pentru proiectare pentru modernizare trotuare, respectiv construire trotuare, este 
necesar să fie actualizați indicatorii tehnico economici și devizele generale pentru cele 2 (două) obiective 
de investiții   
       D-nul Avram Nicu Radu – președinte de ședință –  supun spre aprobare ordinea de zi inclusiv cu cele 2 
proiecte suplimentate. 
       D-nul Avram Nicu Radu – președinte de ședință – cine este pentru? 
       În unanimitate se aprobă ordinea de zi. 
 
    1. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea titlului Hotărârii Consiliului Local nr. 
16/30.05.2006 privind atribuirea în folosință gratuită Direcției pentru Agricultură și Dezvoltare 
Rurală Vrancea, pe perioada existenței instalației de lansare a rachetelor antigrindină, a 
suprafeței de 1800 mp ce aparține domeniului privat al comunei, situat în tarlaua 100, parcela 
2117 și a articolului 1. 
     
D-nul Bârlea Costantin – comisia pentru programe de dezvoltare economico-sociala, buget finante, 
administratie publica si privata, agricultura, servicii de comert, apararea ordinii publice, respectarea 
drepturilor cetatenesti, juridica si de disciplina, acorda aviz. 
D-nul Butacu Eugen - comisia pentru invatamant, sanatate si familie, protectia copilului, munca si 
protectia sociala acorda aviz favorabil. 
D-nul Necula Petru - comisia pentru activitati social-culturale, culte, protectia mediului si turism, 
amenajarea teritoriului si urbanism acorda aviz favorabil. 
D-nul Avram Nicu Radu – președinte de ședință – discuții privind proiectul. 
D-nul Avram Nicu Radu – președinte de ședință – supun proiectul la vot, cine este pentru?  
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    Neexistând alte discuții, se trece la vot iar rezultatul votului este următorul: 13 voturi ,,pentru,,.  
      
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie bugetară al comunei Ruginești, 
judeţul  Vrancea, pentru trimestrul III, aferent  anului 2023. 
D-nul Bârlea Costantin –comisia pentru programe de dezvoltare economico-sociala, buget finante, 
administratie publica si privata, agricultura, servicii de comert, apararea ordinii publice, respectarea 
drepturilor cetatenesti, juridica si de disciplina, acorda aviz favorabil. 
D-nul Butacu Eugen - comisia pentru invatamant, sanatate si familie, protectia copilului, munca si 
protectia sociala acorda aviz favorabil. 
D-nul Necula Petru - comisia pentru activitati social-culturale, culte, protectia mediului si turism, 
amenajarea teritoriului si urbanism acorda aviz favorabil. 
D-nul Avram Nicu Radu – președinte de ședință –  discuții? 
D-nul Avram Nicu Radu – președinte de ședință – supun proiectul la vot, cine este pentru?  
 
   Neexistând alte discuții, se trece la vot iar rezultatul votului este următorul: 13 voturi ,,pentru,,. 
 
3. Proiect de hotărâre privind alegerea președintelui de ședință pentru perioada noiembrie-
decembrie 2023 –ianuarie 2024. 
D-nul Bârlea Costantin –comisia pentru programe de dezvoltare economico-sociala, buget finante, 
administratie publica si privata, agricultura, servicii de comert, apararea ordinii publice, respectarea 
drepturilor cetatenesti, juridica si de disciplina, acorda aviz favorabil. 
D-nul Bârlea Costantin – îl propun pe d-nul Ghiuș Mihai ca președinte și pe d-nul Vieru Octavian ca 
locțiitor. 
D-nul Avram Nicu Radu – președinte de ședință –  alte propuneri, discuții? 
D-nul Avram Nicu Radu – președinte de ședință – supun proiectul la vot, cine este pentru?  
 
   Neexistând alte discuții, se trece la vot iar rezultatul votului este următorul: 13 voturi ,,pentru,,. 
 
4. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al comunei Ruginești, județul 
Vrancea și actualizarea listei de investiții pentru anul 2023. 
D-nul Bârlea Costantin –comisia pentru programe de dezvoltare economico-sociala, buget finante, 
administratie publica si privata, agricultura, servicii de comert, apararea ordinii publice, respectarea 
drepturilor cetatenesti, juridica si de disciplina, acorda aviz favorabil. 
D-nul Butacu Eugen - comisia pentru invatamant, sanatate si familie, protectia copilului, munca si 
protectia sociala acorda aviz favorabil. 
D-nul Necula Petru - comisia pentru activitati social-culturale, culte, protectia mediului si turism, 
amenajarea teritoriului si urbanism acorda aviz favorabil. 
D-nul Avram Nicu Radu – președinte de ședință –  discuții? 
D-nul Avram Nicu Radu – președinte de ședință – supun proiectul la vot, cine este pentru?  
 
   Neexistând alte discuții, se trece la vot iar rezultatul votului este următorul: 13 voturi ,,pentru,,. 
 
5. Proiect de hotărâre aprobarea utilizării sumei de 70.000,00 lei din excedentul rezultat la 
încheierea exercițiului bugetar al anului 2022, pentru realizarea obiectivului de investiții 
,,Reabilitare, modernizare și extindere pentru grupuri sanitare si centrala termica, Camin 
cultural in sat Ruginesti, com. Ruginesti, jud. Vrancea,,. 
D-nul Bârlea Costantin –comisia pentru programe de dezvoltare economico-sociala, buget finante, 
administratie publica si privata, agricultura, servicii de comert, apararea ordinii publice, respectarea 
drepturilor cetatenesti, juridica si de disciplina, acorda aviz favorabil. 
D-nul Butacu Eugen - comisia pentru invatamant, sanatate si familie, protectia copilului, munca si 
protectia sociala acorda aviz favorabil. 
D-nul Necula Petru - comisia pentru activitati social-culturale, culte, protectia mediului si turism, 
amenajarea teritoriului si urbanism acorda aviz favorabil. 
D-nul Avram Nicu Radu – președinte de ședință –  discuții? 
D-nul Avram Nicu Radu – președinte de ședință – supun proiectul la vot, cine este pentru?  
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   Neexistând alte discuții, se trece la vot iar rezultatul votului este următorul: 13 voturi ,,pentru,,. 
 
6. Proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării indicatorilor tehnico-economici și a 
devizului general actualizat pentru obiectivul de investiții ,,Reabilitare, modernizare și 
extindere pentru grupuri sanitare si centrala termica, Camin cultural in sat Ruginesti, com. 
Ruginesti, jud. Vrancea,,. 
D-nul Bârlea Costantin –comisia pentru programe de dezvoltare economico-sociala, buget finante, 
administratie publica si privata, agricultura, servicii de comert, apararea ordinii publice, respectarea 
drepturilor cetatenesti, juridica si de disciplina, acorda aviz favorabil. 
D-nul Butacu Eugen - comisia pentru invatamant, sanatate si familie, protectia copilului, munca si 
protectia sociala acorda aviz favorabil. 
D-nul Necula Petru - comisia pentru activitati social-culturale, culte, protectia mediului si turism, 
amenajarea teritoriului si urbanism acorda aviz favorabil. 
D-nul Avram Nicu Radu – președinte de ședință –  discuții? 
D-nul Avram Nicu Radu – președinte de ședință – supun proiectul la vot, cine este pentru?  
 
   Neexistând alte discuții, se trece la vot iar rezultatul votului este următorul: 13 voturi ,,pentru,,. 
 
7. Proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării indicatorilor tehnico-economici și a 
devizului general pentru obiectivul de investiții ,, Construire trotuare aferente DJ 119 C în 
satele Ruginești și Anghelești, comuna Ruginești, județul Vrancea”, aprobat pentru finanțare 
prin Programul național de investiții „Anghel Saligny ” ca urmare a achiziționării serviciilor de 
proiectare. 
D-nul Bârlea Costantin –comisia pentru programe de dezvoltare economico-sociala, buget finante, 
administratie publica si privata, agricultura, servicii de comert, apararea ordinii publice, respectarea 
drepturilor cetatenesti, juridica si de disciplina, acorda aviz favorabil. 
D-nul Butacu Eugen - comisia pentru invatamant, sanatate si familie, protectia copilului, munca si 
protectia sociala acorda aviz favorabil. 
D-nul Necula Petru - comisia pentru activitati social-culturale, culte, protectia mediului si turism, 
amenajarea teritoriului si urbanism acorda aviz favorabil. 
D-nul Avram Nicu Radu – președinte de ședință –  discuții? 
D-nul Avram Nicu Radu – președinte de ședință – supun proiectul la vot, cine este pentru?  
 
   Neexistând alte discuții, se trece la vot iar rezultatul votului este următorul: 13 voturi ,,pentru,,. 
 
8. Proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării indicatorilor tehnico-economici și a 
devizului general pentru obiectivul de investiții ,, Modernizare trotuare aferente DJ 119 C în 
intravilan sat Ruginești, comuna Ruginești, județul Vrancea”, aprobat pentru finanțare prin 
Programul național de investiții „Anghel Saligny”,,  ca urmare a achiziționării serviciilor de 
proiectare. 
D-nul Bârlea Costantin –comisia pentru programe de dezvoltare economico-sociala, buget finante, 
administratie publica si privata, agricultura, servicii de comert, apararea ordinii publice, respectarea 
drepturilor cetatenesti, juridica si de disciplina, acorda aviz favorabil. 
D-nul Butacu Eugen - comisia pentru invatamant, sanatate si familie, protectia copilului, munca si 
protectia sociala acorda aviz favorabil. 
D-nul Necula Petru - comisia pentru activitati social-culturale, culte, protectia mediului si turism, 
amenajarea teritoriului si urbanism acorda aviz favorabil. 
D-nul Avram Nicu Radu – președinte de ședință –  discuții? 
D-nul Avram Nicu Radu – președinte de ședință – supun proiectul la vot, cine este pentru?  
 
        Neexistând alte discuții, se trece la vot iar rezultatul votului este următorul: 13 voturi ,,pentru,,.  
         
DIVERSE 
1. Se prezintă cererile depuse  Ileana Merca și răspunsul comunicat de Școala Gimnazială Ruginești. 
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 D-nul Vieru Eugen – consiliul profesoral nu poate lua decizii peste Consiliul de Administrație, procentul 
pe care l-a comunicat d-nei Merca este cam eronat, consiliul profesoral nu are atribuții decisive, cel 
îndreptățit pentru așa ceva este Consiliul de administrație al școlii care hotărăște soarta școlii, poate doar 
consultativ. 
D-nul Vieru Eugen –astăzi la ora 14 avem ședință, am să mă prezint și am să pun în discuție și acest 
aspect. 
D-nul Vieru Octavian – este adevărat că nu are niciun drept Consiliul Profesoral. 
D-nul Bârlea Costantin – nici ISJ-ul nu are un cuvânt. 
D-nul Bârlea Costantin – noi când am aprobat solicitarea d-nei Merca, școala nu a fost oare de acord. 
D-nul primar – nu, legea prevede că trebuie să avem aprobarea Consiliului de administrație și ulterior 
Consiliul local aproba denumirea instituției, dar după ce avem și avizul comisiei de avizare din cadrul 
prefecturii. 
D-nul Vieru Eugen – eu cred că la denumire au mai fost modificări în ultimii ani, iar cu justificarea că au 
proiecte în derulare nu are nicio relevanță. 
D-nul Vieru Octavian – am avut o discuție cu d-na Paula Căruceru pe această temă și a motivat că sunt 
proiecte în derulare, era foarte alarmată, este de neconceput să afirmi că Sava Athanasiu nu a avut nicio 
contribuție pentru localitate, este o personalitate recunoscută internațional, este o valoare pentru țara 
noastră și trebuie să îi arătăm respectul cuvenit. 
D-nul Vieru Octavian – este nejustificat refuzul lor. 
D-nul Vieru Octavian – în Consiliul de administrație sunt 9 membri, nu știu cum a calculat procentul, dacă 
d-na director se justifică că propunerea nu este aprobată de Consiliul profesoral, înseamnă că dânsa este 
de acord și mai suntem și noi 3. 
D-nul Vieru Octavian – Sava Athanasiu este o somitate, este o mândrie pentru comunitate că s-a născut la 
Ruginești, a făcut școala la Ruginești, este primul elev, recunoscut de plan mondial, școala este construită 
de familia Athanasiu, iar grădinița din Văleni funcționa în casa familiei Athanasiu. 
D-nul Bârlea Costantin – noi suntem de acord, numai că pentru a adopta o hotărâre este necesar să avem 
acordul Consiliului de administrație al Școlii. 
D-nul Vieru Octavian – Sava Athanasiu este o mândrie pentru noi, este o somitate, a realizat ceva, a lăsat 
ceva în urmă. 
D-nul Popa Stelu – orice altă școală dintr-o altă localitate s-ar mândri să fie denumită și să poarte numele 
celebrului savant, cu o astfel de personalitate ne-am mândrit, mai ales că se știe că s-a născut în Ruginești.  
D-nul primar – de exemplu Tudor Vornicu s-a născut la Ruginești, după ce vom finaliza Caminul îi vom 
atribui numele, dar cu municipiul Adjud nu are nicio legătură și totuși Casa de Cultură îi poartă numele, 
deci i s-a recunoscut valoarea. 
D-nul Vieru Eugen – propun să îi răspundem d-nei Merca că, Consiliul Local Ruginești este de acord ca 
Școala Gimnazială Ruginești să se numească Academician Sava Athanasiu, dar este necesar mai întâi să 
avem aprobare Consiliului de administrație. 
D-nul Vieru Eugen – la ședința de astăzi ar trebui să mergem și să discutăm cu toții. 
D-nul Vieru Octavian - Consiliul de administrație este format din 9 membri, iar Consiliul profesoral nu are 
atribut decisiv.  

Se aprobă propunerea d-lui Vieru Eugen. 
 

2. Se prezintă informarea Școlii Gimnaziale Ruginești că în parteneriat cu Asociația EcoAssist, prin 
proiectul Plantăm Fapte bune în România, vor derula activități de amenajare a spațiilor verzi din curtea 
șolilor, acțiune începută de școală anul trecut școlar 2022-2023. 
D-nul Bostan Claudiu – după ce  a tăiat merii ca să toarne placă de ciment. 
D-nul Vieru Octavian – dacă în agricultură ai un teren în arendă nu ai voie să faci nimic fără acordul 
proprietarului, iar școala face de capul său. 
D-nul Vieru Eugen – în orice domeniu este aceeași regulă. 
D-nul Vieru Eugen – să răspundem că activitatea a fost începută de anul trecut fără a aduce la cunoștința 
Consiliului local. 
D-nul Vieru Octavian – nu poți spune că nu ești acord. 
D-nul Vieru Eugen – nu am spus că nu sunt de acord, am afirmat că a plantat fără aprobarea noastră. 
D-nul Vieru Octavian – după un an vine și ne informează. 
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D-nul Vieru Eugen – să răspundem că activitatea a fost începută de anul trecut fără a aduce la cunoștința 
Consiliului local și informarea nu își mai are rostul. 
 

3. Se prezintă cererea Școlii Gimnaziale de a le pune la dispoziție tractorul sau buldoexcavatorul  
pentru a despica lemnele. 

D-nul primar – lemnele sunt tăiate trunchiuri, pot fi despicate. 
D-nul Vieru Octavian – școala are buget și trebuia să se gândească la acest aspect, când eram primar 

școala cumpăra lemnele de la primărie. 
   D-nul primar –avem buldoexcavator în reparație, am plătit pentru reparație și acum trebuie să vedem 
cât costă și piesele, la fel și tractorul necesită o reparație generală, avem nevoie să le avem în stare de 
funcționare pentru sezonul rece. 
   D-nul primar – când a spart lemnele cu tractorul nostru, după aceea ne-a costat reparația tractorului 
20.000 lei. 
   D-nul Bârlea Costantin – școala are buget să caute pe cineva să le crape lemnele. 
   D-nul Vieru Eugen – nu aprobăm, necesită revizie și reparație. 
    D-nul primar – cu ultimile modificări legislative și măsuri fiscale urmează să ne fie redus bugetul și nu 
vom avea posibilitatea de a mai efectua cheltuieli, trebuie să fim foarte precauți. 
Nu se aprobă solicitarea. 
 
4. D-nul primar prezintă 2 solicitări de ajutoare de urgență pentru acoperirea cheltuielilor efectuate cu 
înmormântarea copiilor depuse de Chiriac Profira și Alexandru Sanda. 
D-nul Necula Petru – dacă sunt bani să le aprobăm, nu este o bucurie să îți înmormântezi copilul. 
D-nul primar – să le acordăm măcar 1000 lei fiecare. 
Se aprobă în unanimitate. 

 
5. Se prezintă memoriul general înaintat de Școala Gimnazială Ruginești pentru foișoare. 
D-nul Vieru Octavian – sunt suspendate? 
D-nul primar – primul memoriu prezentat precizează că sunt pe fundație tip placa din beton armat și apoi 
ne-a prezentat un alt memoriu unde face referire la placa de beton, fără fundație, tip alee. 
D-nul Vieru Octavian – a modificat din placă din beton cu placă tip alee. 
D-nul Vieru Eugen – cine a turnat placa? 
D-nul Vieru Eugen – pe placa de beton unde se montează foișorului trebuie cuzineți la colțuri, trebuie 
proiect,  la un vânt mai puternic zboară foișorul. 
D-nul Vieru Eugen – este o suprafața foarte mare ocupată, foișorul trebuie foarte bine prins. 
D-nul Vieru Octavian – la sfârșitul lunii august când a fost acea furtună mi-a scos plopii din rădăcină, nu  
i-a rupt, i-a smuls. 
D-nul Necula Petru – nu are proiect acolo trebuie să conțină toate informațiile? 
D-nul primar – nu. 
D-nul primar – am văzut grinzile sunt foarte groase. 
D-nul primar - grinda trebuie prinsă bine în pământ.   
 
8. D-nul primar – vă prezint un memoriu provizoriu faza elaborare PUZ-ul zona Mat. 
D-nul primar – probabil va mai suferi ceva modificări, sper că se facă toată documentația și să obținem și 
avizele.  
D-nul primar – avem de obținut vreo 14 avize. 
D-nul primar – în partea de jos, la Panfil se va face un scuar, se va lărgi, practic face referire la sensuri 
giratorii dar de fapt va fi un scuar. 
D-nul primar – informațiile prezente sunt doar informative. 
 
           Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 
 

             Presedintele sedintei,                                                                      Secretar general,                                                                               
     Consilier,                                                                                        Tănase Nicoleta  

                           Avram Nicu Radu  


